
Αθήνα, 20/07/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων
Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων
Τον κ. Υφυπουργό παρά τω Πρωθυπουργώ, αρμόδιο για θέματα 
Επικοινωνίας και Ενημέρωσης και Κυβερνητικό Εκπρόσωπο, 
κο Στέλιο Πέτσα 

ΘΕΜΑ  .  «Πρόταση του Εμποροβιομηχανικού Επιμελητηρίου Πειραιά για μποϋκοτάζ 
των τουρκικών προϊόντων»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Η Κεντρική Ένωση Επιμελητηρίων αποδέχθηκε την πρόταση του Εμποροβιομηχανικού
Επιμελητηρίου Πειραιά (ΕΒΕΠ) για μποϋκοτάζ των τουρκικών προϊόντων, των οποίων το
«barcode»  ξεκινά  με  τους  αριθμούς:  «868»  και  «869»,  ενώ  ταυτόχρονα,  εστάλησαν
επιστολές στους ευρωπαϊκούς φορείς, όπου το εν λόγω συμμετέχει, καλώντας τους να
προχωρήσουν και αυτοί από την μεριά τους σε μποϋκοτάζ των τουρκικών προϊόντων.
Όπως  εξήγησε  στην  πρόταση  του  ο  Πρόεδρος  του  «ΕΒΕΠ»,  ατύπως,  τα  τελευταία
χρόνια, η Τουρκία έχει μειώσει πολύ τις παραγγελίες της από την χώρα μας. Άρα, αυτό
που προτείνει να ξεκινήσουμε εμείς, ως Έλληνες, αυτοί το έχουν κάνει ήδη, εδώ και μία
3ετία, αθόρυβα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ Υπουργοί:

Προτίθεσθε, κατά το μερίδιο ευθύνης που σας αναλογεί, να αναλάβετε τις απαραίτητες
πρωτοβουλίες και να ενημερώσετε κατάλληλα τους Έλληνες εμπόρους και πολίτες, ώστε
να προχωρήσει και να διαδοθεί το μποϋκοτάζ στα τουρκικά προϊόντα;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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